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Z A P I S N I K
sa 172. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 7. prosinca 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Zvezdana Jerković,
ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački,  djelatnik JVP Delnice, Alen Udović,
direktor  GSC  Delnice,  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,  Nikolina  Muhvić,  službenica
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica
gradonačelnika.

Izostanak su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Nikola  Muvrin umjesto kojeg
sjednici prisustvuje Iva Žagar, Indira Rački Joskić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Nikolina Muhvić.

PLANSKI KOLEGIJ

Na početku sjednice gradonačelnik je zaželio dobrodošlicu u Kolegiju te u našemu Gradu
novom direktoru GSC, gospodinu Alenu Udoviću. Zaželio mu je uspješan i plodonosan rad u GSC-u
rekavši da ne očekujemo senzacije preko noći, da treba i vremena i puno rada da se stvari pomaknu.
Potencijala ima i nada se da ćemo svi krenuti ka uspješnijim i boljim danima.

Gospodin Udović zahvalio se na dobrodošlici.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Polaznici Dječjeg vrtića danas vlakom putuju u Rijeku u sklopu projekta vezanog za prometna

sredstva.
- Pripreme za dolazak Djeda Mraza u Vrtić: uređuje se prostor,  izradit  će se čestitke, bit  će

održana radionica s roditeljima na kojoj će se izrađivati novogodišnji ukrasi koji će se, poslije,
prodavati,  a  novac  će  se  darovati  potrebitima.  Gradonačelnik  je  sugerirao  da  se  prodaja
organizira u sklopu subotnjih događanja na jednom štandu jer smatra da će se tako više ukrasa
prodati zbog velikog broja posjetitelja.

- Dočekan je Sveti Nikola.
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom.
- Uređivanje web stranice.
- Sređivanje pedagoške dokumentacije.

ĐULIO JUSUFI
- Aktivnosti vezane uz Proračun i rebalans: s obzirom da na Gradskom vijeću nije prihvaćena

Odluka o izmjeni i  dopuni Odluke o komunalnoj  naknadi  potrebno je napraviti  izmjene u
Proračunu ali i u popratnoj dokumentaciji.

- Danas se radi na izvršenju vezano uz rekonstrukciju Supilove ulice.



- Proračun ima i dodatno opterećenje jer je ukidanjem Zakona o brdsko-planinskim područjima
povrat poreza spao na proračune JLS. Radi se o iznosu od oko 300.000 kuna.

- Knjiženje faktura i izvoda, Ugovor o autorskom honoraru i druge redovne aktivnosti.

IVA ŽAGAR
- Postavljanje prometnih znakova.
- Orezivanje drvoreda na Lujzijani i tuja na groblju.
- Čišćenje nogostupa u donjem dijelu Supilove ulice te nasipavanje zemlje i formiranje zelenih

otoka nasuprot Crkve te kod Setinga.
- Odvoz granja s Vidma.
- Izrada računa za mjesec studeni.
- Gradonačelnik je zamolio da se riješi odloženi građevinski materijal na prolazu prema Vidmu,

kao i da se očisti smeće na ulazu u Selo Bake Mraz.

DRAŽEN RAČKI
- Odrađene su dvije intervencije: požar dimnjaka u Ulici Doli te početni požar kontejnera pokraj

Radničkog doma.
- Registracija dva vozila.
- Odvoz vrtićke djece do Željezničkog kolodvora.
- Subotom se vrši dovoz i odvoz konja za Delničku adventsku bajku.
- Priprema voćnjaka za zimu.

DAVORIN KLOBUČAR
- Protekli  vikend  bio  je  vrlo  uspješan,  bilo  je  puno  događanja  a  najznačajnije  je  svečano

otvorenje  nove  klizačke  sezone.  Nazočili  su  visoki  gosti:  župan  Zlatko  Komadina,
gradonačelnik Grada Delnica Ivica Knežević, pročelnik Upravnog odjela za sport, kulturu i
tehničku kulturu Valerij Jurešić, direktor GSC Alen Udović. Svečanost otvorenja upotpunio je
nastup zagrebačkih „Pahuljica“ i Hokejaškog kluba „Mamut“ iz Delnica. Županu su pokazani
objekti  kojima  GSC  raspolaže,  ukazano  je  na  nedostatke  i  stvoren  je  temelj  za  buduću
nadogradnju. Jučer je nastupala i Zagrebačka škola klizanja „Zagi“.

- Za danas je zakazana 2. sjednica Projektnog tima za rekonstrukciju nogometnog igrališta, a
obavljen je i razgovor s pročelnikom Jurešićem na temu projekata.

- Svakodnevno, do 18. prosinca, djeca iz Fare dolaze na obuku plivanja.
- Pripreme za skijašku sezonu na Platku. 

GORDANA PISKAČ
- Supilova  ulica:  i  dalje  se  radi  na  prolazima,  napravljena  je  procjena  troškova  koji  će  se

dogoditi  do  kraja  godine.  Radi  se  o iznosu od  oko 1.200.000 kuna  ako se  prolazi  uspiju
asfaltirati. Pripreme za asfalt su napravljene osim još manjih planiranja između kuća, krenulo
bi se s iskopima za oborinsku odvodnju kod zgrada – spajanje žljebova u upojne bunare.

- Gradonačelnik je zatražio da se pronađe način da se zabrani parkiranje u dvorištu zgrade preko
puta Crkve (prometni znak zabrane parkiranja osim za stanare).

- Priprema  materijala  za  sjednicu  Gradskog  vijeća:  rebalans  proračuna  i  proračun za  iduću
godinu a vezano za to i prateća dokumentacija.

- Dogovor  oko formiranja  parcele  ceste  i  utvrđivanje  površine parcele  koja  će  biti  predmet
prodaje na lokaciji Kendar.

- Potpisivanje ugovora o darovanju za budući muzej.
- Dostavljeni su potrebni podaci vezani uz procjenu stana u Zagrebu.
- Poslovi prometnog redarstva.
- Kontrola i ovjera računa „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Ažuriranje baze podataka za komunalnu naknadu, obilazak terena, izdavanje novih rješenja za

ovrhu.
- Izdavanje rješenja za legalizaciju, za komunalni doprinos.



- PGŽ će se podnijeti zahtjev za isplatu ugovorenih sredstava za Kendar u iznosu od 25.000
kuna.

- Izrada Odluke o prijevozu pokojnika.
- Aktivnosti vezane uz Plan ukupnog razvoja.
- Raspisivanje natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta. Paralelno s time ide i natječaj za

prodaju zemljišta u Crnom Lugu.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Izrada Ugovora o razvrgnuću suvlasničke zajednice vezano za otkup zemljišta u k.o. Grbajel.
- Izrada i predaja izjave da se odričemo zemljišta u Crnom Lugu.
- Izrada brisovnog očitovanja.
- Izmjene i dopune Odluke o načinu financiranja javnih potreba.
- Sa članovima Komisije za nadarene stipendiste rješavaju se pristigle zamolbe
- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća.

Dovršeno u 8,20 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


